
Dette må gerne omdeles 
 
Til Miljø- og Fødevareudvalget  
 
 
Til et bedre klima. 
 
Det er angående alle de gylletanke vi har i Danmark.og der er tusindevis af dem.og de udleder mega 
meget metangas .ikke så sundt for miljøet. 
 
Man kunne jo lave et filter der bliver lagt ud over gylletankene.som derved suger metangassene ud I 
slanger og ned I jorden og der skulle så være masser af træer eller pilegræs der kunne optage 
metangassene.er helt sikkert noget der har gang på jorden.birketræer er I forvejen noget der Kan 
optage utroligt meget væske omkring 600 til 800 liter om dagen.og det vil ikke være de store 
investeringer  I dette. 
 
Og der ligger også en mulighed I at man kunne lade gyllen flyde rundt blandt.træerne og 
pilegræs.da effektiviten vil være stor. 
 
Og jeg er helt sikker på at vi med dette kan få en nu eksportvare. 
 
Mvh Kent Ipsen Olsen. 
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http://metangassene.er/

